
V prejšnji števUki smo objavili zapise
pogovorov z11 delegati naše občine za 9.
kongres Zveze sindikatov Slovenije. Izra-
zlll so svoja stafišča do kongresnih doku-
mentov in sindikalne aktivnosti. Enako
smo vpraiali še ostaie tri delegate. Od-
govore dveh objavljamo v tej števiiki. V
naslednji bomo obja vili še pogo vor z Zof-
ko Tribušon, ki je edina med bežigrajski-
m/ delegati tudi profesionalni sindikaini
delavec. Pogovor z njo bo morda zato
toiiko bolj zanimfv. Istočasno bomo obja-
vill še skupen dogovor bežigrajskfh sindi-
katov, o čem bodo razpravljali na stoven-
akem kongresu.

čutkom, da to pomeni tudi
priznanje za njeno doseda-
nje sindikalno delo. Isloča-
sno jo občuti kot obvezo za
delovanje vnaprej. Od kon-
gresa pričakuje predvsem
konkretne napotke za pri-
hodnost. Teh je v kongre-
snih dokumentih veliko, sa-
mo kako se bodo uresničili
v praksi. je še vprašanje:
»Če bomo vsaj deloma ure-
sničili kongresna napotita,
bo to velik korak do uresni-
Čitve samoupravnih pravic
in dolžnosti delavca. Kot
razpravljalec bi se morda

Pogovor z delegati
IVO PANTAR, zaposlen prl
Slovenlja ceste:

»Imenovanje za delegata
sem sprejel kot Čast in ob-
vezo, pomeni pa mi tudi
vzpodbudo za delo vnaprej.
Od kongresa pnčakujem
predvsem usmeritve v teko-
či družbeni problematiki, ki
bodo vsebovale konkretne
smernice. Te naj ne bi bile
samo pavšalne, ampak ta-
ko podane, da se bo sleher-
na sredina lahko po njih
ravnala in usmerjala svoje
konkretno delo. Koi raz-
pravljalec bi opozoril na
problem gradbenega de-
lavca na splošno, posebno
pa še na delavce \z druglh
republik, ki jih v gradbenih
podjetjih ni malo. Mnogo-

krat žive v slabih živlienj-
skih pogojih. V kongresnih
dokumentih se mi zdi naj-
pomembneje opredeljena
delitev dohodka kot mate-
rialna osnova za razvoj in
napredek proizvodnje ler
investicijskih vlaganj.

Prepričan sem, da bodo
vsi člani sindikata mformi-
rani o zaključkih kongresa
preko sredstev javnega ob-
veščanja. ustno pa bom
prenašal svoja opažanja v
izvršni odbor osnovne or-
ganizacije in na konferen-
co sindikata v ozdu«

SILVA ŠTUPNIK )e zapo-
slena v Astrl.

Povedala je. da je novico
sprejeta z veseljem in ob-

ozrla na uveljavitev samou-
pravljanja na splošno. Tu je
še veliko stvari, ki se mora-
jo iKesničitr. Kongresni do-
kumenti se mi zdijo po-
membni kot celota, saj
enotno opredeljujejo var-
stvo človeka in delavca, s
tem pa tudi varstvo njego-
vih pravic. človek je naj-
večja dragocenost družbe.
Bolj aktualno bi moralo biti
vprašanje minulega dela,
saj to vleče za seboj cel
sklop prizadevanj in o d r c
kanj. Misli, ki mi jih bo po-
rodil zaključek kongresa.
bom prenašala preko sindi-
kalne skupine v osnovni or-
ganizaciji, morda pa bom
napisala tudi članek v gla-
silo Astre.« D. B


